
ACTA ASSEMBLEA ANUAL 19/10/2023 

 

 

Barcelona, a 19 d’octubre de 2023 es procedeix a obrir l’Assemblea anual de l’AMPA, procedeix a 
l’apertura de la reunió en Joan Odell, com a President en funcions de l’AMPA, el qual procedeix a fer una 
petita introducció i presentar la següent ordre del dia: 

1. Lectura de l’ACTA de l’Assemblea general de 27 d’octubre de 2022, a càrrec de la Secretària, 
Maria Matamoros, un cop llegida la mateixa, es procedeix a la seva votació, la mateixa queda 
aprovada per unanimitat (31) 

2. Presentació dels Càrrecs de l’AMPA: 
- Joan Odell, President 
- Désirée Jarque, Vicepresidenta 
- Ingrid Obradors, Tresorera 
- Maria Matamoros, Secretària 
- Maite Castro, vocal 
- Carles Costa, vocal 
- Susana Hernan, vocal 
- Laura Lladró, vocal 
- Susana Navarro, vocal 
- Andreu Querol, vocal 
- Paula Sanmartí, vocal 
- Alicia Pajares, vocal 
- Liliana Pais, vocal 
- Jessica López, vocal 

Es procedeix a votació els càrrecs, quedant aprovat per unanimitat (31) 

 

3. Informe Curs 2022/2023,  
 
- Web de l’Ampa, complert gairebé un any des de el seu llançament, hi ha cada cop més 

contacte amb els pares. Es treballa per a que estigui al dia de publicacions, i poder mantenir 
a les families informades. 
 

- Comissió de Salut, del qual hi ha una doble vessant, en primer lloc, els Menús de l’Escola que 
l’escola ja treballa en exclusiva sense supervisió, havent-hi menús variats i saludables. En 
segon lloc, la RCP, amb formació a pares (com a formadors) i alumnes, essent la finalitat 
conèixer la maniobra de la ressucitació.  
 

- Comissió de Sostenibilitat, es fa esment de la Festa de la Plaça del Poble emmarcada dins la 
setmana per a la mobilitat sostenible, organitzada per l’Ajuntament de Barcelona, duta a 
terme al setembre i liderada pel Grup de Dinamització, que va agradar molt als pares. 
S’estudia que es pugui repetir però si bé només al Parc del CAP de Roger de Flor, sense que 
impliqui el tall de carrers. 

 
En aquest punt, es destaca que cara al curs enguany hi ha sobre la taula més iniciatives en lo 
que respecta a sostenibilitat. 
 

- Comissió de Formació:  



RCP, es tracta d’un projecte de continuïtat, l’AMPA entén que és molt important apostar que 
els nostres fills sàpiguen actuar davant una situació d’emergència 
Xerrada Xavier Cambra, sobre Bullying, LGTBI i Gordofòbia  impartida als alumnes de 
secundària, resta pendent de fixar dates la xerrada a les famílies. 
 

- Recollida de Joguines, es col·labora amb la ONG “Pare Manel” i amb joguines noves 
- Regals Final Etapa, a EI5 Ecoenvàs; 6é primària samarreta amb el disseny del concurs; ESO i 

Batxillerat, Dessuadora 
- FESTA DE FI DE CURS, Com a punt negatiu, els problemes de cues i aforament que va 

provocar alguna queixa. De cara a l’any vinent s’estudiarà que hi hagi alguna activitat dirigida 
als més grans 

- Grup de Dinamització, Es tracta d’un grup de pares que de forma voluntària participa 
activament en les celebracions de l’escola, des de la preparació de les obres, escenografia, 
atrezzo, planificació, etc. Destaca entre d’altres la escenificació de “la Castanyera”, “Els 
Carters Reials”, “Carnaval”, “Sant Jordi”, etc. 

 

4. Col·laboracions: 
- FAPAMAC, participació activa en les iniciatives que poden sorgir 
- Consell Escolar, participació i votació en les reunions, en les que aquest any assistirà la 

Désirée com a Vicepresidenta 
- Beques Champagnat, dirigida als alumnes que havent perdut un o ambdós progenitors 

puguin continuar la seva escolaritat a l’escola, inclòs Batxillerat  
- Reinversió Escola - Ajuda econòmica Aire Acondicionat a les Aules de I5 
- Acollida Matinal, sufragada 100% pressupost AMPA 
- Seguiment preguntes i respostes, dels pares a l’escola a través dels delegats 

En aquest punt, una mare ens pregunta perquè no fem una millor comunicació de totes les activitats 
i col·laboracions de l’AMPA ja que els pares no en son conscients. 

 

5. Comptes Curs 2022/2023 
Aquest curs Passat s’han obtingut un total de 29.451 euros d’ingressos, i l’import de les Despeses 
ha ascendit a 22.623 euros. El saldo a final d’exercici és de 6.827,99 euros en positiu. Això suposa 
una desviació en positiu respecte a lo pressupostat de 3.541,13 euros. 
- En Primer lloc, respecte a les Beques Champagnat, hi ha un saldo positiu de 1.801 euros, 

atès que es pressuposta a l’alça per si per desgràcia s’hagués d’afegir algun nou becat.  
- En segon lloc, finalitzat el curs, respecte a les partides de Formació i Reinversió, de 972 

euros. En gran part es degut perquè es disposa de tot el material per a la formació de RCP 
- En tercer lloc, respecte a les Festes, hi ha hagut una despesa tota de 8.400 euros, respecte 

als 8.484 euros pressupostats, de lo que convé destacar: 
Disminueix el pressupost en la Festa de Final de curs en1.586 euros. 
Augmenten les partides en les Festes de Fi d’etapa en 683 euros 
Dinamització com a grup de nova creació, ha resultat un increment de 1.670 euros, si bé part 
de lo invertit s’aprofitarà en propers cursos 

- Comissions Bancàries, manteniment... Hi ha uns disminució de 162 euros respecte a lo 
pressupostat 

Per tant, revisat l’estat dels comptes, finalment hi ha una desviació en positiu de 3.541,13 euros 

Presentats els comptes, s’aproven per unanimitat 

 



 

 
6. Projectes curs 2023/2024 

 
- Tranversals i continuistes pels que aposta l’AMPA, Acollida Matinal, convé destacar que 

l’AMPA neixen un total de 5 comissions, integrades per un total de 50 voluntaris. S’Ha de 
destacar el paper dels Delegats, que son un total de 30, que a la seva vegada assisteixen a 
un total de 529 famílies 

- SALUT, formada per 20 voluntaris, que fan un seguiment dels menús de l’escola per a que 
compleixin els estàndards que marca la normativa del Departament de Salut. D’altra banda 
han dut a terme els contactes per a que es puguin dur a terme les xerrades del Projecte 
Família Escola (dels Departaments de Salut i Ensenyament de la Generalitat) per part dels 
professionals del CAP de Roger de Flor, un cop triats els temes, només manca que per part 
de l’escola es digui la persona de contacte per la organització de les xerrades 

- Sostenibilitat, més projectes, apostem pel Reciclatge de la Roba, potser en un futur altre 
material escolar com llibres, si bé a dia d’avui no és possible 

- FORMACIO, 
- 30 Voluntaris RCP, formació a pares i mares per col·laborar en el projecte 
- Formació des de I3 a 2n Batxillerat, l’objectiu és que els nens sàpiguen respondre en una 
situació d’emergència i aprenguin les maniobres de ressuscitació 
- Més formació i xerrades a families i alumnes relacionada amb temes d’actualitat que a tots 
ens amoïnen 
 

- Projectes Solidaris, es tornarà a fer la recollida de joguines, però fora de les dates de nadal 
per a que no es solapi amb altres iniciatives de recollida de l’escola 

- Festes, essent la principal la Festa de Fi de Curs, i la participació en les Graduacions 
 

 
En el que respecta als nous projectes d’aquest curs: 
 
a- Comunicació, Web i Instagram de l’AMPA, amb la finalitat de reforçar el missatge i podem 

mantenir informats a pares i alumnes dels projectes sobre els que s’està treballant. 
Els pares pregunten el compte d’Instagram per adherir-se, se’ls facilita, @ampaimmaculada. 

 
 
b- SOSTENIBILITAT, Recollida de Roba, s’explica la iniciativa a les families, es durà a terme la 

recollida de roba de l’escola a través de contenidors que es deixaran pel centre, un cop 
recollida i feta la tria, es durà a terme un mercat solidari on es vendrà la roba a preu simbòlic. 
La iniciativa serà duta a terme per voluntaris, i els diners que es recullin seran destinats a 
projectes solidaris o de l’escola. 

 
c- Biblioteca, ens oferim a col·laborar amb l’escola per la millora de l’espai. 
 
d- Comissió de Colònies, Atès l’enrenou generat pels canvis d’aquest any a les colònies de 

Primària i Secundària d’enguany, s’han mantingut reunions amb delegats i l’equip directiu 
de l’escola per una millor entesa i equilibri entre les dues bandes. Aquesta comissió a tres 
bandes entre escola, delegats i AMPA farà un seguiment de l’evolució de les colònies durant 
aquest curs i participarà activament en la presa de decisions cara als propers anys. 

 
e- Dinamització, tothom està d’acord amb l’èxit d’aquesta iniciativa, i hi ha una clara aposta 

per a la seva continuïtat. Es tornarà a participar en les activitats del curs passat com de noves 
que vagin sorgint. En aquest punt s’anima als assistents per a que s’apuntin com a voluntaris, 



i es reforça el missatge que com a qualsevol altra de les comissions, no cal ser membre de 
l’AMPA per formar-ne part. 

 

 

 

7. Aprovació comtes curs 2023/2024 i Presentació Pressupost 2022/2023 
 
 
a- QUOTES 2022/2023, en el moment de presentació dels comtes, la Tresorera fa constar que 

si volem ser una AMPA participativa, i poder estar involucrats en més projectes, amb la quota 
actual ens quedem curts, fa al menys 6 anys que la quota no es puja, i en cas que incrementés 
el números de les Beques Champagnat, el pressupost clarament trontollaria. Per tant es 
proposa que la quota Base sigui de 35 euros per família, amb un increment de 5 euros per 
cada fill a partir del segon. Aquesta quota progressiva també busca ser més equitativa. 

b- Presentació del Pressupost, s’exposa la presentació, a destacar del mateix: 
- Es preveu uns ingressos de 32.508 euros (ja comptant amb l’increment de les quotes), contra 

una despesa de 29.430 euros, El saldo final en positiu seria de 3.078 euros 
- Les partides d’Acollida Matinal i Beques Champagnat augmenta i es pressuposta en 12.000 

euros 
- La Festa de Final de Curs i les Graduacions es pressuposten en 7.600 euros 
- Baixa la Partida de Dinamització, si bé es pressuposta en 1.200 euros, atès que s’estudia 

comprar els vestits dels carters reials, l’any passat ens els van deixar, i el cost de neteja i 
tintoreria va ser molt alt 

- Pugen les Partides en Formació i Reinversió, atès que es vol invertir en que s’imparteixi 
alguna xerrada sobre educació afectivo sexual. En aquest punt es fa esment, que resta 
pendent de celebrar-se, i ja està pagada, la xerrada d’en Xavier Cambra als pares sobre 
Bullying, gordofobia i LGTBI 

- Es manté el pressupost per FAPAMAC, CAU i AJMAJOR 
- Per comissions i petites despeses es pressuposten un total de 410 euros 

Per part de la Tresorera es destaca que el Pressupost és molt Tranversal i generalista (a excepció 
de les beques), ja que té accés a tothom 

Presentats els comptes, s’aproven per unanimitat (27) 

 

 

8. PREGUNTES I PRECS 
 
- Pare pregunta sobre el grup de Wassap de pares a Primer d’ESO, si es preveu representant, 

i demana que sigui un projecte continuista. Per part del president contesta que oficiosament 
ja hi ha algú que té aquest rol. I sí, es pretén sigui un projecte continuista, per a això la prova 
pilot a primer d’ESO, per a que vagi continuant any rere any 

- Pare pregunta sobre les xerrades, a més de lo ja dit a la reunió, per part de direcció es vol 
presentar el projecte que tenen al respecte un cop acabin les preguntes 

- Pare pregunta perquè els nens a I3 s’eixuguen en paper, i no amb tovallola, ho troba poc 
sostenible, prenem nota de la pregunta per sonar trasllat a direcció i donar resposta a la 
propera Junta 

- Pare demana pregunta què son les xerrades del CAP, s’explica que formen part del Programa 
Salut i Escola amb la Coordinació dels Departaments de Salut i Ensenyament de la Generalitat 



de Catalunya. A la nostra escola li correspon el CAP de Roger de Flor, de fet, s’han triat els 
temes, i només faltaria l’impuls de l’escola 

- Un pare pregunta si està prevista alguna xerrada sobre Bullying, en aquest punt, es torna a 
recordar que resta pendent de celebrar la xerrada d’en Xavier Cambra sobre això 

- Una mare, voluntària de RCP a cursos superiors manifesta la facilitat amb la que els nens 
treuen els mòbils a la classe, el president i la directora recorden que està prohibit i al segon 
avís suposa una sanció. Des de direcció reconeixen que és un tema complicat ja que ben usat 
és una eina, però també una distracció. Hi ha mestres que deixen el mòbil com a calculadora, 
a lo que una mare diu que això no hauria de ser així. En aquest punt, un pare diu que seria 
convenient una comissió pel bon ús dels dispositius, que fins i tot li agradaria ser part. Es 
pren nota per estudiar la iniciativa. 

 

No havent més preguntes, un cop agraïda l’assistència, tanca l’Assemblea el President, en Joan Odell. 

 

A Barcelona, 19 d’Octubre de 2023 

 


